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اطلاع رسانی، نقش مهمی در ارتقای 
امید و رشد بالندگی جامعه دارد

 اطلاع رســانی اقدامات اجرایی نقش بســیار مهمی در 
ارتقای امید و ایجاد رشد و بالندگی در جامعه دارد و نیاز 
است با اطلاع رسانی صحیح و موثر اعتماد مردم به آینده 
کشور افزایش یابد تا در نهایت منجر به رشد بالندگی و 

پیشرفت کشور شود.
به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه یک تهران، 
سید مهدی صباغ شهردار منطقه در گردهمایی مدیران 
روابط عمومی سازمان ها و ادارات شمیرانات که با حضور 
محمد صائبی مدیر کل روابط عمومی و امور بین الملل 
استانداری تهران برگزار شد گفت: اطلاع رسانی و تولید 
خبر و محتوا مهم ترین وظیفــه در روابط عمومی های 
سازمان است و اگر در این زمینه ۳۰ درصد توان اجرایی 
را بر اطلاع رســانی بگذاریم کم اســت چرا که اگر کار 
خوب در این حوزه انجام شــود امید در جامعه افزایش 

پیدا می کند.
او افــزود: همه حوزه ها در حال انجام حجم بالای کار و 
خدمات هستند ولی ضعف در اطلاع رسانی وجود دارد و 
معرفی پروژه ها به مردم خوب اجرا نمی شود و به اهمیت 

رسانه دقت لازم نمی شود.
صباغ گفت: متاسفانه همه دارای گروه های اطلاع رسانی 
داخلی هستیم و در چارچوب همکاران و مدیران مافوق 
کار اطلاع رســانی را انجام می دهیم ولی از این حلقه ها 
باید فراتر رویم و مخاطبین اصلی که شهروندان هستند 
را از اقدامات مطلع کنیم.شهردار منطقه یک با اهمیت 
دانستن فضای مجازی در جامعه کنونی گفت: ۷۰ درصد 
اطلاع رسانی ها در حوزه شبکه های اجتماعی و مجازی 
اســت ولی هنوز مدل های ســنتی در ادارات استفاده 
می شــود.او افزود: خبر و محتوا باید مبتنی بر سلیقه و 
جذابیت مورد توجه شهروندان تنظیم و تولیدشود و در 
حال حاضر مخاطبین به اخبــار کوتاه و در حد تیتر و 
عکس بیشتر توجه می کنند و اگر خبر برای آنها جذابیت 
داشته باشد ادامه اطلاعات را می خوانند.صدیقه محمد 
بیگی مدیر روابط عمومی منطقه نیز در این گردهمایی بر 
تشکیل شبکه های اطلاع رسانی تاکید کرد و گفت: نیاز 
است با تهیه گروه های خبری بین روابط عمومی ها تمام 
ادارات از اقدامات و کارهای اجرایی یکدیگر مطلع شوند 
و یکدیگر را در اطلاع رسانی به شهروندان یاری دهند.او 
استفاده از شبکه های اجتماعی محلی را یکی از مهمترین 
راه های اطلاع رســانی برای شهروندان دانست و گفت: 
در جلســه ای که چندی پیش به همین منظور برگزار 
شد با ادمین های کانال های خبری محلات ارتباط برقرار 
کردیم تا بتوانیم اطلاعات و اقدامات را به نحو موثرتری 

در جامعه اطلاع رسانی کنیم.
در این گردهمایی سید غلامرضا کاظمی دینان استاد و 

پیشکسوت علوم ارتباطات نیز حضور داشت.

خبر

 روایت »نوری قزلجه« از نیروی »فرامجلسی«
 که زمان و انرژی نمایندگان را گرفت

کفه سنگین طرح ها و لوایح سفارشی
قزلجه تصریح می کنــد: کارهای مجلس یک کار 
سیاســی اســت و همه در مجلس یــک هدف را 
دنبال می کنیم و برای تعقیب این اهداف، اسباب، 
وســایل و ملزوماتی هم در مجلس وجود دارد که 
ارکان مجلــس یکی از مباحــث مهم و مطرح در 
مدیریــت مجلس و تعقیب آن اهدافی اســت که 
همه منتخبین و فراکسیون های سیاسی به دنبال 
اجرایی شدن آنها هستند این برنامه ها در مجلس 
و محفــل شــکل خواهد گرفت، بحث و بررســی 
خواهد شد و ارکانی از قبیل کمیسیون ها و هیات 
رئیســه لازم دارد. طبیعتاً هر فرد یا فراکســیونی 
بخواهد تاثیرگذار شود باید در این ارکان و اسباب 
مجلس ایفای نقــش کند که بتوانــد برنامه های 
خودش را پیاده کند و اگر بنابر تعامل اســت باید 
این موضوع هم در نظر گرفته شــود. طبیعتاً اگر 
فراکســیون مســتقلین بخواهد با هر فراکسیونی 
تعامــل و همکاری کند حتماً ایــن اعلام آمادگی 
را خواهد کرد که در شکل گیری ارکان و نهادهای 

مجلس شورای اسلامی نقش آفرینی کند.
او درباره مرحله دوم انتخابات و شــانس مستقلین 
معتقد است: در صورتی که دوستان رأی بیاورند، 
مــا در بیــن افــرادی کــه دور دوم وارد مجلس 
دوازدهم می شــوند حدود ۱۰ کرسی را می توانیم 

کسب کنیم و امیدواریم که این اتفاق هم بیفتد.
وی می گوید: چهره های شــاخص فراوانی در بین 
مستقلین هستند و من با آنها صحبت داشتم، در 
حقیقــت افراد توانمند و مدیــری وجود دارند که 
می توانند از عهده این مســئولیت برآیند. منتهی 
افــرادی که در این فراکســیون حضــور دارند به 
دنبال مســائل لیدری از قبیل اینکه چه کســی 
باشــد، چه کسی نباشــد و رئیس چه کسی باشد 
و نایب رئیس چه کســی باشــد، نیستند و شاید 
یکی از شــاخصه های مهم تفکر مستقل این است 
که خیلی دنبال این مباحث نیستیم و در حقیقت 

دنبال نتایج هستیم.
رادیکال ها بیشتر شدند

قزلجه دربــاره ترکیب اصولگرایــان و تدروها در 
مجلــس دوازدهم معتقد اســت: به نظــر بنده از 
نظر تعداد، مجلــس دوازدهم بهتر و خوش خیم تر 
است اما از نظر اینکه افراد رادیکالی داخل مجلس 
هســتند، این نکته در مجلس دوازدهم پررنگ تر 
اســت. بابت اینکه افراد بــا دیدگاه های متفاوت 
و حتــی رادیکال بــه مجلس دوازدهــم آمده اند، 
احســاس خطر نمی کنم به شرط اینکه آن اخلاق 
حرفه ای در مجلس رعایت شود. نکته حائز اهمیت 
این اســت که همیــن اختلاف نظرهــای عمیق 
می تواند در بسیاری از کارهای مجلس کمک کند.

ادامه از صفحه 2

سخنگوی وزارت آموزش وپرورش خبر داد
 آغاز احداث 50 تا ۸0 هزار مسکن 

برای فرهنگیان
کمتر از ۲ درصد مدارس ابتدایی در مرز تراکم 

جمعیتی ۴۰ نفر و بالاترند
 فرهادی درباره تراکــم دانش آموزان در کلاس های 
درس دوره ابتدایــی نیز گفــت: ۴۷ درصد مدارس 
ابتدایی تراکــم کمتر از ۲۶ نفــر دارند،  ۳۸ درصد 
از ۲۶ تا ۳۵ نفر هســتند و کمتر از ۲ درصد در مرز 
تراکم ۴۰ نفر و بالاتر هســتند که تعدادشان بسیار 
کم اســت و با ادامه نهضت مدرسه سازی آمار اینها 
کاهش خواهد یافت. همچنین ۲۲۴ هزار دانش آموز 

در مدارس عشایری درس می خوانند. 
وی درخصوص تشکیل ســازمان رفاهی و اقتصادی 
فرهنگیان گفت: آیین نامه پیشــنهادی تشکیل این 
ســازمان تدوین شــد و به دولت ارسال شده و الان 
در دستور کار کمیســیون مدیریت دولت قرار دارد. 
تــلاش داریم با بهره وری بیشــتر از امکانات آموزش 
و پرورش ناظر بر ســند تحول، بخش رفاه و معیشت 
معلم را بیشتر ببینیم که به محض تصویب، اطلاعات 

بیشتری درباره آن منتشر خواهیم کرد. 
تازه استخدام  بررسی ســامت روان معلمان 

شده
معاون وزیر آموزش و پرورش به بررسی سلامت روان 
معلمان تازه اســتخدام شده اشــاره کرد و افزود: در 
حال حاضر تنبیه بدنی دانش آموزان بســیار اندک 
است. در پذیرش معلمان جدید به صورت کانون های 
ارزیابی، معلمان را بررسی کردیم و مهارت گفتاری، 
رفتاری، روحیات مورد نیازبرای معلمان و شخصیت 
و... بررسی می شود تا  با شخصیت آرام و صبور وارد 

آموزش و پرورش شود.
علی فرهادی با بیان اینکه در حال حاضر هر معلمی 
که مدارک بارگذاری کــرده در نظام رتبه بندی قرار 
گرفته اســت گفت: رتبه بندی یکــی از اصلی ترین 
مولفه های توجــه به معلم نه فقط از بعد معیشــت 
بلکه از بعد کیفیت بخشی بوده است. دولت و وزارت 
آموزش و پرورش معتقد است که با تقویت معیشت 
به طور مســتقیم کیفیت آموزشــی و پرورشــی را 

دریافت خواهیم کرد. 
۱۰۰ هزار فرهنگی فاقد مسکن

فرهادی در ادامه به وضعیت مسکن فرهنگیان اشاره 
و با بیان اینکه مسکن فرهنگیان از چند مسیر دنبال 
می شــود اظهار کرد: ثبت نام مسکن ملی یک بخش 
اســت؛ با وزارت راه و شهرســازی هماهنگ شده تا 
معلمانی که برگه سبز دارند و حائز شرایط بوده اند در 
اولویت قرار بگیرند. بیش از ۱۰۰ هزار فرهنگی فاقد 
مسکن شناســایی شده اند. در ۱۸ استان زمین برای 
ســاخت ۵۰ تا ۸۰ هزار واحد مسکونی مهیا شده و 
به زودی عملیات ساخت این منازل آغاز خواهد شد؛ 
ما از زمین های مازاد آموزش و پرورش برای این کار 

استفاده کردیم.
تغییر تقویم آموزشی قابل بررسی است

معاون وزیر آموزش و پرورش درخصوص تغییر تقویم 
آموزشی گفت: ســال تحصیلی بستگی به اقلیم های 
جغرافیایــی دارد. نهادهای مختلفــی در این زمینه 
در حال بررســی موضوع هستند. سال هاست که اول 
مهر شــروع ســال تحصیلی و پایان آن خرداد بوده 
و در تابســتان هم ثبت نام مــدارس، تعمیر مدارس، 
دوره های ضمــن خدمت و تهیه محتــوا و ... انجام 
می شــده؛ معتقدیم تقویم آموزشی برای تغییر قابل 
بررســی است و در صورت تصویب جزئیات آن اعلام 

می شود.
معــاون وزیر آمــوزش و پرورش با اشــاره به اینکه 
آموزش و پرورش حدود ۱۱۰۰ کانون و ۳۴۰ اردوگاه 
فرهنگی و تربیتی در کشــور دارد ادامه داد: ۴ مورد 
آنها کشــوری و بین المللی اســت که با دستور وزیر 
آیین نامه مالی و اجرایــی برای کانون هایی که دچار 
مشــکل بودند در ســال ۱۴۰۲ تنظیم و ابلاغ شد و 

چابک سازی کم نظیر در کانون ها اتفاق افتاد.
مدارس نباید بعدازظهرها تعطیل باشند

فرهادی با بیان اینکه در ســال گذشته یک تعاملی 
بین منزل، مســجد و مدرســه صورت گرفت گفت: 
فضای مدرسه یک فضای امن و آماده برای فعالیت ها 

است و نباید بعدازظهر مدرسه تعطیل باشد.
وی با اشاره به اینکه در آزمون ماده ۲۸ امسال بیش 
از ۱۹ هــزار نفر نیروی کیفیت بخشــی به مدارس 
جذب خواهند شــد افزود: چیزی حدود ۱۰ ســال 
است که این نیروها در مدارس جذب نشده اند و این 
عددی که امسال جذب می شود اتفاق مبارکی را رقم 
خواهد زد.معاون وزیر آمــوزش و پرورش به تقویت 
مدارس دولتی اشــاره کرد و افزود: در تلاش هستیم 
تا مــدارس دولتی را تقویت و در مدارس غیردولتی، 

نظارت را افزایش دهیم.
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مدیر عامــل آب و فاضلاب مازندران گفت: 
در ســال گذشــته پنج هزار و ۳۶۳ مورد 
آزمایش میکروبی و شیمیایی جهت کنترل 
کیفی آب شرب مشــترکین تحت پوشش 

این امور انجام شد.
بهزاد برارزاده در گفتگویی با اعلام خبر بالا 
افزود: به منظور بررســی ، ارزیابی و کنترل 
کیفی آب آشــامیدنی مشــترکین ، ۵۲۴۸ 
آزمایش میکروبی و ۱۱۵ آزمایش شیمیایی 
طی سال گذشــته در آزمایشگاه امور آمل 

انجام شد.
او با اشــاره به خرید، نصب و راه اندازی ۳ 
دستگاه کلرزن و تعمیر ، تعویض و سرویس 
۷۰ دســتگاه کلرزن در این امــور تصریح 
کــرد: در این مدت بیش از ۱۴۰ هزار مورد 
کلر ســنجی در نقاط تامین و مقصد)منزل 

مشترکین( صورت گفت.
مدیرعامل آبفامازندران، در بخش دیگری از 
ســخنانش به اصلاح و توسعه ۱۱۵۰۰ متر 
خطوط انتقال و ۵۰۲۳۰ متر شــبکه توزیع 
و نیز ۱۷۱۰ متر استاندارد سازی انشعابات 
آب اشاره و اظهار داشت: با تلاش همکاران 
امور آمل طی یک ســال گذشــته دو هزار 
فقره شکســتگی خطوط انتقال، شــبکه و 

انشعابات آب برطرف شد.
برارزاده، ۵۳ مورد مهندســی مجدد منابع 
تامین و ایســتگاه های پمپاژ، بازسازی ۱۵ 

حلقه چــاه، ویدئومتــری ۱۰ حلقه چاه و 
نیز نصب ۱۱ فقره شــیر تخلیه را بخشــی 
از اقدمــات صــورت گرفته در ایــن امور 
جهــت افزایــش ظرفیت تــوان تامین آب 
شــرب مشــترکین عنــوان و تصریح کرد: 

۲۹۰ کیلومتر شســت وشوی شبکه توزیع 
و ۳حلقه چاه نیز در این مدت حفر شد.

او بــر ضرورت بکارگیــری ظرفیت خیرین 
در اجــرای طرحهای آبرســانی تاکید کرد 
و گفت: در همین راســتا خریــد و اجرای 

شبکه آبرسانی به طول ۸۲۰۰ متر از محل 
خیرین و ۲۵۰۰ متر توســط دهیاری ها و 

مشارکتهای مردمی صورت گرفت.
بــرارزاده، در بخش دیگری از ســخنانش 
به شناســایی و قطع ۳۹۰ فقره انشــعاب 
غیرمجــاز و تعویــض ۳۰۷۰ کنتور خراب 
در ســال گذشــته خبر داد و گفت: ۲۸۶۵ 
انشــعاب آب با کاربری های مختلف نیز در 
این شهرستان به فروش رفت و ۵ روستای 

غیر تحت پوشش نیز تحویل گیری شد .
مدیر عامــل آبفا مازنــدران، اجرای خط 
انتقال برای آبرســانی به مخزن کیادشت 
پلور ، حفــر و تجهیز ۴ حلقه چاه، اجرای 
شــبکه داخلی و خطوط انتقال روستاهای 
انصاری محله و قجرمحله به طول ۱۰۰۰۰ 
متــر و اعتبــار ۴۰ میلیارد ریــال و نیز 
اجرای طرح های آبرســانی به روستاهای 
ســنگچال و گنگرج کلا از محل اعتبارات 
صندوق توسعه و محرومیت زدایی، تجهیز 
چــاه ، ایســتگاه پمپاژ و اجرای شــبکه 
داخلی و خطوط انتقال مجتمع آبرســانی 
آهنگرکلای هرازپی به طول ۴۲۰۰۰ متر، 
بازنگری مطالعات شبکه آبرسانی شهر آمل 
بخشی از برنامه های سالجاری در این امور 

عنوان کرد.
گفتنی اســت ۶۷۳۴۷۰ نفر جمعیت تحت 
پوشش خدمات امور آبفای آمل قرار دارند.

 در شهرستان آمل صورت گرفت؛ 

اجرای بیش از ۵ هزار آزمایش میکروبی و شیمیایی آب

مدیر عامل آبفا مازنــدران گفت: در حال 
حاضــر بالغ بر ۴۰۰ هــزار نفر از جمعیت 
اســتان از خدمات ســاماندهی بهداشتی 
فاضلاب بهره مند هســتند که این میزان 
در مقایسه با میانگین ۵۴ درصدی کشور 

فقط ۲۱ درصد است.
بهزاد برارزاده در حاشــیه بازدید از پروژه 
های اجرای شــبکه های جمــع آوری و 
تصفیه بهداشتی فاضلاب با اشاره به عقب 
ماندگی خدمات فاضلاب در اســتان دلیل 
اصلی ایــن مهم را عدم تامیــن اعتبارات 
کافی برای انجام طرح های فاضلاب بیان 
کرد و گفت: رشد جمعیت در جهان عموماً 
و به خصوص در جهان ســوم و محدودیت 
محیــط و زمین برای زندگی ، انســانها را 
وادار کرده اســت که از طبیعت و هر آنچه 
در آن وجــود دارد با دقت و احتیاط کامل 
استفاده کنند اما استفاده بی رویه از خوان 
گسترده طبیعت در طول سالیان متمادی، 
محیط زیســت را با مشــکل احیاء مجدد 
روبرو ساخته و بسیاری از نعمتهای موجود 

را با خطر نابودی مواجه کرده است.
او افزود: ورود فاضلابهای خام انســانی از 
طریق چــاه های جاذب به ســفره آبهای 

زیرزمینــی و نیــز از کانالهــای روبــاز و 
سرپوشــیده به آبهای سطحی و در نهایت 
تخلیه به دریا و دریاچه ها ، موجب آلوده 
شــدن این منابع گشــته و بشر را با خطر 
کمبــود آب آشــامیدنی ســالم و نابودی 
اکوسیســتم دریایی و ســرانجام تخریب 
محیط زیســت انســانی و طبیعی مواجه 

ساخته است .
مدیــر عامــل آبفــا مازندران دفــع غیر 
بهداشــتی فاضلاب را علاوه بــر آلودگی 
منابع آب، ایجاد مناظر ناخوشایند زیست 
محیطــی و جلب حشــرات ناقل موجب 
شــیوع بیماریهای متعدد گوارشی و سایر 
بیماریهــای میکروبــی و انگلی خطرناک 

دانست.
برارزاده با اشاره به تصفیه فاضلاب از نقطه 
نظر اقتصادی که باعث کاهش هزینه های 
درمانــی و هزینه های بهســازی محیط 
زیســت خواهد شد،گفت: از پساب حاصل 
از تصفیه فاضلابها نیــز میتوان در زمینه 
های مختلف از جمله آبیاری فضای ســبز 
،کشاورزی و تغذیه آبخوان های زیرزمینی 
بهره برد در همین راســتا به دلیل کمبود 
نزولات جوی در کشور ، استفاده از پساب 
برای کشــاورزی می تواند قسمتی از نیاز 

آبی استان را جبران کند .
او تصریــح کرد: قرارگیــری بخش عمده 
سرزمینی استان مازندران در نوار ساحلی 
بزرگتریــن دریاچه دنیــا ، اهمیت و لزوم 
ســاماندهی فاضلاب را دوچنــدان کرده 
در همیــن راســتا ۱۸پــروژه فاضلاب در 
شــهرهای استان مازندران و ۳پروژه جمع 
آوری شبکه فاضلاب در روستاهای استان 
در دست اجراست که پس از بهره برداری 
ضمن حفظ محیط زیســت و جلوگیری از 
آلودگی منابع آبهای زیرزمینی و نیز حفظ 
ســلامت جامعه می توان از پساب حاصله 

بیشترین بهره را داشت.

مدیر عامل آبفا مازندران خبر داد؛

بهره مندی۴۰۰ هزار نفر از خدمات جمع آوری شبکه فاضلاب در مازندران

اصفهــان – فایزه مرادیان: دبیر جشــنواره ملی ترویج 
نجوم ادیب از برگزاری دومین جشــنواره ملی ترویج نجوم 
ادیب همراه با کارگاه های متنوع تخصصی عکاســی نجومی 
و چندیــن رویداد جانبی خبــر داد و گفت: آیین اختتامیه 
این رویداد روز ۲۷ اردیبشــهت ماه سال جاری در اصفهان 

برگزار می شود.
مهــری نقوی با اعــلام این خبر اظهار کــرد: دومین دوره 
دوســالانه جشــنواره ملی ترویج نجوم ادیب در دو بخش 
مقاله های علمی و عکاسی نجومی )عکس و تایم لپس( ویژه 
علاقمنــدان به نجوم، دانشــجویان و دانش آموزان دوره ۲ 

متوسطه برگزار می شود.
وی از برگــزاری چندین رویداد جانبی و کارگاه آموزشــی 
تخصصــی با موضوعات متنوع در حاشــیه این رویداد خبر 
داد و افزود: کارگاه  آموزشی عکاسی نجومی، کارگاه آشنایی 
با اســتانداردهای پژوهش و مقــالات علمی، کارگاه تحلیل 
داده های نجومی، »هنر و آسمان« و »جایزه کیاست پور« از 

جمله رویدادهای جانبی این جشنواره بوده است.
دبیــر جشــنواره ملی ترویج نجــوم ادیب با اعــلام اینکه 
اختتامیه این جشنواره در روز ۲۷ اردیبهشت ماه سال جاری 
در سالن همایش کتابخانه مرکزی شهرداری اصفهان برگزار 
می شود، خاطرنشان کرد: علاقمندان تا ۱۰ اردیبهشت ماه 
www. ســال جاری فرصت دارند آثار خود را به نشــانی

nojoum.esfahanfarhang.irارسال کنند.
لازم به ذکر اســت، دومین جشــنواره ملی دوسالانه ترویج 
نجوم ادیب در محورهای مقاله علمی و عکاســی نجومی و 
با هدف ترویج علم نجوم و رشــد تفکر علمی در بین اقشار 
مختلف به ویژه نوجوانان و جوانان در ســطح کشور برگزار 

می شود.
در ایــن رویداد، بخش مقاله های علمــی در هفت محور و 
بخش عکاســی نجومی در سه محور موضوعی در دو زمینه 
عکس و تایم لپس برگزار خواهد شــد. محورهای مقاله های 
علمی شامل نجوم رصدی و ابزار نجومی، عکاسی و آلودگی 
نوری منظومه شمســی و ســیارات فراخورشیدی، علوم و 
فناوری فضایی، اختر فیزیک و کیهان شناسی، تاریخ نجوم 
و ســایر علوم اســت. محورهای رقابت در بخش عکاســی 
نجومی نیز شامل آسمان شب )کهکشان، صورت های فلکی 
و..(، عمق آسمان ) اجرام اعماق آسمان( منظومه شمسی ) 

خورشید، ماه، سیارات و...( تعیین شده است.

 همراه با کارگاه های متنوع تخصصی عکاسی نجومی و چندین رویداد جانبی؛

برگزاری دومین جشنواره ملی ترویج نجوم ادیب در اصفهان

اصفهان- لیا قاســمی: مدیر بهره برداری شرکت 
فولاد سفیددشــت گفت: با تولیــد ۸۸ هزار و ۱۱ تن 
آهن اســفنجی در واحد احیا مســتقیم شرکت فولاد 
سفیددشت در نخســتین ماه از سال »جهش تولید با 
مشــارکت مردم« رکورد ماهانه تولید این محصول به 

میزان ۱۹۰۱ تن نسبت به رکورد قبلی ارتقا یافت.
ایمان سلیمانی ضمن قدردانی از همت و تلاش کارکنان 
غیور شرکت فولاد سفیددشت و ضمن ابراز خرسندی از 
دستیابی به این موفقیت در فروردین ماه اظهار داشت: 

رکورد قبلی ماهانه تولید محصول واحد احیا مســتقیم 
این شــرکت در اردیبهشت ماه سال ۱۴۰۲ و به میزان 

۸۶ هزار و ۱۱۰ تن به ثبت رسیده بود.
وی در ادامه با اشــاره به ثبت رکورد روزانه تولید آهن 
اســفنجی در هفتمین روز فروردین امســال، ارتقای 
رکورد ماهانه تولید را دومین موفقیت شرکت دانست 
و افزود: دســتیابی به این موفقیت ها به یاری خداوند 
و با عزم راســخ همه کارکنان تلاشــگر و تعهد آن ها 
به اهداف شــرکت و همچنین با استفاده حداکثری از 

ظرفیت های موجود حاصل شده است.
مدیر بهره برداری شــرکت فولاد سفیددشت در پایان 
ضمن قدردانی از حمایت های همه جانبه سهام داران و 
مدیریت عالی شــرکت و همچنین همکاری و همدلی 
تمامی کارکنان و پیمانــکاران ابراز امیدواری کرد: در 
ادامه نیز شــاهد تحقق اهداف و برنامه های شرکت در 
تولید آهن اســفنجی و همچنین بهره برداری مستمر 
از واحد فولادســازی و ریخته گری فولاد سفیددشت 

باشیم.

در نخستین ماه از سال »رشد تولید با مشارکت مردم«؛

 دومین رکورد تولید در شرکت فولاد سفیددشت چهارمحال وبختیاری
 به ثبت رسید


